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PROTOKÓŁ 

V posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin odbytego w dniu 10.07.2019 r.                            
w siedzibie Rady Dzielnicy przy ul. Sławinkowskiej 50 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności posiedzenia 

Przewodnicząca Rady M. Pietrzela otworzyła posiedzenie o godz. 18.20.       

Powitała  obecnych członków Rady i stwierdziła na podstawie listy obecności,       

że w posiedzeniu uczestniczy 10 członków Rady, co stanowi wymagane quorum     

(Lista obecności – zał. Nr 1). 

 

2. Przyjęcie porządku obrad  

Przewodnicząca poddała pod głosowanie porządek obrad. Porządek obrad został 

przyjęty jednogłośnie -10 głosami. 

 

3. Przyjęcie protokółu z IV Posiedzenia Rady 

Przewodnicząca zadała pytanie - czy są uwagi do projektu protokołu z ostatniego 

posiedzenia Rady? Nikt nie zgłosił uwag. Przewodnicząca poddała pod głosowanie 

projekt protokołu. Protokół z IV posiedzenia Rady Dzielnicy Sławin został przyjęty 

jednogłośnie – 10 głosami. 

 

4. Rezerwa celowa dzielnicy na rok 2019 – zmiany w przeznaczeniu środków. 

 Przewodniczący Zarządu Dzielnicy R. Osiak poinformował, że Zarząd Dróg i 

Mostów przekazał Radzie informację o wyniku przetargu na wykonanie oświetlenia 

ulicznego na ul. G. Zapolskiej i ul.  F. Araszkiewicza. Na to zadanie Rada 

zabezpieczyła kwotę 70 tys. zł a najniższa złożona oferta wynosi ok. 110 tys. zł. 

Zaproponował, by ze względu na wysokość ofert, odstąpić od realizacji tego 

zadania a środki w kwocie 70 tys. zł przeznaczyć na remont chodników przy         

ul. Tulipanowej i ul. Sempołowskiej (wstępnie po ok. 35 tys. zł). Po dyskusji 

przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie tę propozycję. Zmiana została 

przyjęta jednogłośnie – 10 głosami. 

 Przewodnicząca Rady zaproponowała, aby zmienić przeznaczenie kwoty 16 tys. zł, 

które Rada na poprzednim posiedzeniu przeznaczyła na remont chodników na      

ul. Tulipanowej (a nie została jeszcze uruchomiona procedura ich przekazania do 

ZDiM) na nowe zadanie – doposażenie boiska wielofunkcyjnego przy ZS nr 12       

w 4 kosze do piłki koszykowej. Po dyskusji, w której Rada b. pozytywnie 

wypowiadała się na temat tej propozycji, przewodnicząca Rady poddała ją pod 

glosowanie. Zmiana została przyjęta jednogłośnie – 10 głosami. 

 

5. Informacja o działaniach Rady między posiedzeniami. 

Przedstawił Przewodniczący Zarządu R. Osiak: 

 Odbyły się 2 posiedzenia Zarządu (w dniu 05.06.2019 r. i 01.07.2019 r.) 

 Kontynuowano uzgodnienia w sprawie zmiany organizacji ruchu na ul. Relaksowej 

– wysłano pismo do Wydziału Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością UM, 
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Z-cy prezydenta ds. Inwestycji i Rozwoju i radnych o zmianę organizacji ruchu. 

Otrzymano w tej sprawie pisma z jednej wspólnot oraz ZDiM. 

 Wpłynęło pismo od zarządcy nieruchomości ZiAN Wspólnota Sp. z o.o. z prośbą     

o odpowiedź RD na pismo skierowane wcześniej do Rady przez ZDiM z propozycją 

wprowadzenia ruchu jednokierunkowego na odcinku ul. Kasztelańskiej od 

Relaksowej do Limbowej. Rada omówi tę sprawę na kolejnym posiedzeniu, ale 

wskazane jest całościowe spojrzenie na sprawy komunikacyjne w tym rejonie, które 

powinien zaproponować Wydział Zarządzania Ruchem Drogowym i Mobilnością 

UM. 

 Budżet Obywatelski – zebrano opinie członków Rady dotyczące projektu O-13   

oraz w terminie przekazano do UM Opinię Rady dotyczącą projektów dotyczących 

dzielnicy. 

 Kosze na psie odchody – poszerzono zakres o 2 szt. w pobliżu ul. Skowronkowej, 

uzyskano zgody ZDiM na ich ustawienie w pasach drogowych, WGK poinformował, 

że do końca miesiąca powinny być dostarczone i posadowione (R. Osiak). 

 Szkolenia członków Rady: 

a) tworzenia strony internetowej – uczestniczył J. Jabłoński, został podany do UM 

jako prowadzący razem z R. Osiakiem stronę internetową dzielnicy. 

b) prowadzenia korespondencji i innych spraw formalnych – uczestniczyli               

M. Tarkowska i J. Jabłoński. 

 Interwencje: 

a) w ZDiM odnośnie nadzorowania prac przy utwardzaniu poboczy ul. Północnej 

(zadanie z rezerwy celowej). 

b) w MAZ – konieczności usunięcia kilku dużych, uschniętych, pochylonych drzew 

przy ul. Sławinkowskiej (obok wjazdu na parking szkoły). 

c) w MAZ – uwzględnienie koszenia wąskiego pasa zieleni przy ul. J. Lisa pomiędzy 

ogrodzeniem szkoły a chodnikiem. 

 Otrzymana korespondencja 

a) kopia pisma RD Szerokie przekazanego do ZDiM w sprawie braku widoczności 

na Rondzie 100 – lecia KUL. 

b) informacja o Cyrku Podwórkowym na terenie dzielnicy w dniu 22.07.2019 r. o 

godz. 19.00 w ramach Carnaval Sztukmistrzów. Rada zdecydowała, że 

zaproponuje wykonanie przedstawienia na terenie boiska przy ul. Altanowej 

(ewentualnie teren ZS nr 12 przy ul. Sławinkowskiej). 

c) cd. spraw Lex developer – R. Osiak poinformował, że dziennikarz GW pan P. 

Kozłowski, który mieszka na naszej dzielnicy i przygotowuje artykuł o negatywnych 

skutkach w Lublinie funkcjonowania ustawy potocznie nazwanej  Lex developer, 

skontaktował się  i spotkał w terenie przy ul. Relaksowej z przewodniczącą Rady  

M. Pietrzelą i przewodniczącym Zarządu R. Osiakiem. 

 

6. Sprawy bieżące dzielnicy – informacje i dyskusja 

 Omówiono stan realizacji zadań inwestycyjnych: na stacji rowerowej przy ul. B. 

Ducha (uruchomiono – R. Osiak, D. Wójcik), budowa ul. Kaskadowej (w realizacji, 

termin zakończenia prac sierpień – M. Pietrzela, R. Osiak), przygotowanie 

dokumentacji kanalizacji deszczowej o odwodnienie zjazdów na terenach posesji 
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na wniosek mieszkańców – K. Kocot, M. Olszewicz), budowa ul. Rozmarynowej i 

Chabrowej (blisko zakończenia prac – Z. Rzączyńska), budowa ul. Skowronkowej 

(przygotowano dokumentację, trwa uzyskiwanie pozwoleń m.in. na budowę 

kanalizacji – R. Osiak), budowa i wyposażenia zespołu boisk przy                          

ul. Sławinkowskiej (omówiono przy pkt. 4 posiedzenia), budowa parku przy           

ul. Zbożowej (ciągle w trakcie uzyskiwania pozwolenia na budowę, przewodniczący 

R. Osiak interweniował u dyrektor MAZ p. Pawlikowskiej), budowa parku linowego   

i przebudowa boiska przy ul. Altanowej (bez postępu, wspólnoty mieszkańców też 

są zaniepokojeni – G. Orłowski); 

 Wyniki formalnej oceny projektów budżetu obywatelskiego – weryfikację przeszły   

3 projekty dzielnicowe i kilka ogólno – miejskich dotyczących dzielnicy Sławin, trwa 

etap odwołań od oceny; 

 Górki Czechowskie – omówiono przebieg i przyjętą uchwałę dotyczącą studium   

(M. Olszewicz), przeanalizowano zapisy z umowy miasta z TBV ze względu          

na zabezpieczenia interes dzielnicy (planowane zmiany w układzie 

komunikacyjnym, zasady zagospodarowania terenu przy ul. B. Ducha oraz             

2 terenów przy ul. Poligonowej, przekazanie przez TBV terenu pod oświatę             

– R. Osiak). 

 

7. Wolne wnioski i oświadczenia 

 M. Pietrzela zwróciła uwagę, że bardzo zniszczone są siatki w bramkach na boisku 

przy ul. Altanowej i należy to zgłosić do Urzędu Miasta. 

 R. Osiak poinformował, że uszkodzony jest kosz do koszykówki (zniszczona 

obręcz) na terenie ZS nr 12 i mieszkańcy proszą o interwencję u gospodarza 

obiektu – dyrekcji szkoły. 

 R. Osiak zaproponował, aby napisać interwencyjne pismo do ZDiM oraz do Straży 

Miejskiej dotyczące dewastowania chodnika w trakcie prowadzonej obecnie 

budowy budynku wielorodzinnego przy ul. J. Lisa. Chodnik został sfinansowany ze 

środków rezerwy celowej w dzielnicy w 2016 roku i jest zlokalizowany                     

w bezpośrednim sąsiedztwie  szkoły. Rada poparła tę propozycję.   

 M. Pietrzela podjęła temat związany z budową ul. Zelwerowicza. R. Osiak 

powiedział, że jest duża szansa, by jeszcze w tym roku podjęto decyzję o zleceniu 

wykonania dokumentacji projektowej. 

 

8. Zakończenie posiedzenia 

V posiedzenie Rady Dzielnicy Sławin zakończono o godz. 20.50. 

 

Protokółowała:  Monika Tarkowska – sekretarz Rady (-) 

 

Załączniki: 
1) Zał. Nr 1 – Lista obecności na V posiedzeniu RD Sławin w  dniu 10.07.2019 r.  
2) Zał. Nr 2 – Porządek Posiedzenia 

 
Protokół zatwierdzony na VI posiedzeniu Rady Dzielnicy Sławin w dniu 2.09.2019 r. 
                          Przewodnicząca Rady Dzielnicy Sławin 
                                             (-) Małgorzata Pietrzela 


